## 东方电气集团国际合作有限公司

东方电气集团国际合作有限公司("东方国际"),为东方电气股份有限公司的全资子企业。东方国际业务涵盖清洁能源、输变电、节能环保、轨道交通、水务工程等基础设施建设领域,竭诚为全球客户提供基建勘探规划、工程设计咨询、工程总承包建设、机电设备成套供应、电站服务、大件物流、对外投资、对外经济技术合作等全产业链、全生命周期服务。

自成立以来,东方国际已在国外承担了 100 多个项目,足迹遍布亚洲、欧洲、非洲、南美洲、北美洲近 70 个国家和地区,多次刷新中国能源和交通领域产品出口记录,成功创造多个"中国第一"。

东方国际以卓越的国际化经营能力和丰富的大型成套项目管理经验,使东方电气连续 25 年入选美国《工程新闻纪录(ENR)》杂志评选的全球最大国际承包商之列。

## **Dongfang Electric International Corporation**

Dongfang Electric International Corporation ("DEC International") is wholly-owned subsidiary of Dongfang Electric Corporation. Company's business covers the fields of clean energy, power transmission and transformation, energy conservation and environmental protection, transportation, water engineering and other infrastructure construction. It wholeheartedly provides global customers with whole industry chain and whole life cycle services such as infrastructure exploration planning, engineering design consulting, EPC Construction, complete supply of electromechanical equipment, power station services, bulk logistics, foreign investment, foreign economic and technical cooperation and so on.

Since its establishment, DEC International has undertaken more than 100 projects abroad, covering nearly 70 countries and regions in Asia, Europe, Africa, South America and North America, repeatedly refreshed China's export records in the field of energy and transportation, and successfully created many "No.1 in China".

With its excellent international operation ability and rich management experience in large-scale complete sets of projects, DEC International has been selected as one of the world's largest international contractors by American Engineering News Record (ENR) magazine for 25 consecutive years.





东方国际-埃塞尔比亚吉布三 10x187MW 水电项目 Ethiopian Gibe III 10x187MW hydropower project



东方国际-瑞典布莱肯 39×2.5MW 风电项目 Sweden Bracken 39×2.5MW wind power project



东方国际-越南福友 30MW 太阳能项目 Vietnam phuoc huu 30MW solar energy project